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A: Good afternoon, Sir. You're here to see about a Temporary Loan, right? The loans we offer are for purchasing income-generating assets. Is that what you require?
下午好，先生。您到这里来是要了解关于临时贷款的事项，对吗?我们提供的贷款是用于购买创收资产的。这是您需要的吗?

B: Yes, that's exactly what I need. How about terms for these?

是的，这正是我所需要的。贷款期限是任何设定的?

A: Well, we offer 60-day or 90-day loans. The balance of the loan is to be repaid in full by the end of the specified period.

嗯，我们提供60天或90天的贷款。贷款余额需要在指定期限的截止曰期全部还清。

B: Is there any flexibility on that?

对此是否有任何的回旋余地呢?

A: Unfortunately, not.

对不起，没有。

B: OK. In my position, I think the best way to go would be for the 90-day loan. That would give us a little more time to sort out the repayment plan.

好吧。根据我的处境，我认为最好的方式是申请90天的贷款。这样我们就有更多的时间来理清还款计划。

A: Not a problem, Sir. If you'd just fill out these forms, and of course with necessary clearance, we can get you the money right away.

没问题，先生。如果您这就填写这些表格的话，当然还要有必要的证明，我们马上就可以把贷款发放给您。
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